



تعميم

GACA Circular

To: All national air carriers operating at the Kingdom of Saudi Arabia's airports.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة في مطارات المملكة العربية السعودية.

Subject:

Communication with the National Travelers Center in cases of any observations or queries relevant to sending (APP/PNR) data to the Passengers Registration System.

الموضوع:

بشأن التواصل مع المركز الوطني لخدمات أمن المسافرين في حال وجود ملاحظات أو إستفسارات متعلقة بإرسال البيانات الى نظام تسجيل المسافرين (APP/PNR).

Background:

The Passengers Registration Platform at the National Travelers Center, linked to the National Information Center, is ready to receive feedback and inquiries regarding sending data to the system.

نبذة:

منصة نظام تسجيل المسافرين بالمركز الوطني لخدمات أمن المسافرين والمرتبطة بمركز المعلومات الوطني مهيئة لإستقبال الملاحظات والإستفسارات حول ذات الصلة بإرسال البيانات إلى النظام.

Reference:

Telegram of the supervisor of the work and management of the National Information Center No. (210) dated in 1440/1/10.

المرجع:

برقية سعادة المشرف على أعمال وإدارة مركز المعلومات الوطني رقم (٢١٠) وتاريخ ١٠/١/١٤٤٠هـ.

Instructions:

In cases of any observations or queries by national air carriers operating at the Kingdom of Saudi Arabia's airports that are relevant to sending (APP/PNR) data to the Passengers Registration System, it is possible to communicate with the National Travelers Center using the email (compliance.ntc.gov.sa).

التعليمات:

في حال وجود ملاحظات أو إستفسارات لدى شركات الطيران العاملة في مطارات المملكة العربية السعودية ذات صلة بإرسال البيانات إلى نظام تسجيل المسافرين (APP/PNR) بالإمكان التواصل مع المركز الوطني لخدمات أمن المسافرين عبر البريد الإلكتروني (compliance@ntc.gov.sa).

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

A.P of the President of General Authority of Civil Aviation
for economic policies and air transport

محمد بن عبيد العتيبي
Mohammad O. Al-Otaibi